
 

 
      

Protokoll för Jönköpings Segelsällskaps årsmöte verksamhetsåret 2019, 

2020-02-06 Folkets Park, Huskvarna. 50 närvarande.   
 

§ 1 Fastställande av röstlängd för mötet 

     Närvarolista för mötet fastställdes som röstlängd, bilaga 1. 

 

§ 2 Fråga om mötets behöriga utlysande 

Mötet var utlyst enligt stadgarna. 

 

§ 3 Fastställande av dagordning 

Dagordning accepterad 

 

§ 4 Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Val: Ordförande, Hans Mörk och sekreterare, Christian Einarson 

 

§ 5 Val av två protokolljusterare och rösträknare 

Val: Uno Johansson och Uno Damberg 

 

§ 6 Styrelsens verksamhetsberättelse och årsredovisning för det senaste verksamhetsåret 

Hans Mörk redogjorde för verksamheten, se bilaga 6a, och Jan-Erik Johansson redogjorde för 

årsredovisningen 2019, Större differenser beror bland annat på ökade intäkter och att kommunen 

tagit kostnaden för renovering av Huskvarna hamn. se bilaga 6b.  

Verksamhetsredovisning godkändes. 

Resultatredovisning godkändes. 

 

§ 7 Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning för det senaste verksamhetsåret 

Revisorernas berättelse lästes upp av Hans Mörk. Revisorerna anser förvaltning god och tillstyrker 

att styrelsen beviljas ansvarsfrihet. Se bilaga 7. 

 

§ 8 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser 

Styrelsen beviljas ansvarsfrihet.  

 

§ 9 Behandling av styrelsens förslag. 

 

Medlemsarbete/Belöningssystem 

Belöningssystem införs med två fria vaktpass om applicerbart annars två fria lyft för ett antal 

funktionärer eller medlemmar som gör mer än 30 timmars medlemsarbete per år. 

Ovan godkändes av stämman 

 

Per Gemheden förklarade att arbetade timmar ska rapporteras till sektionsledarna, så att de 

registreras på rätt sätt. JSS skall börja använda systemet med lärgrupper enligt modell från SISU. 

Detta är viktig för att kunna söka bidrag för större åtgärder i klubben. 

Införande av rapportsystem enligt ovan godkändes av stämman 

 

Styrelsen föreslår höjda avgifter på följande: 

Enligt bilaga 9a 

Påminnelseavgifter höjs, även avgift på obetalda påminnelseavgifter. 

Påminnelse går ut första dagen efter förfallodagen, med en extra avgift på 100:- 

Med anmaning att betala inom en vecka. 

Påminnelse två går ut efter 8 dagar från påminnelse ett med 100:- ytterligare i avgift 

Att betala inom en vecka 



 

Påminnelse tre går ut 8 dagar från påminnelse två med 100:- ytterligare i avgift 

Att betala inom en vecka 

Om betalning ändå inte sker så lämnas ärendet till Kronofogden eller annan lösning efter beslut av 

styrelsen. 

 

I anslutning till denna presentation efterlyste flera medlemmar lösningar med e-faktura eller 

autogiro. Dessa lösningar finns ännu inte i Bas-K men Lars Tegvall ska undersöka saken. 

För att kunna underlätta att få betalt så föreslog någon medlem att sälja fakturorna till företag som 

ser till att de betalas. Styrelsen ska undersöka denna möjlighet också, kanske ett nästa steg om de 

senaste åtgärderna inte ger effekt. 

 

Fråga angående avgift ”ej sjösatt båt” från Lennart Broman. Han menar att det är oskäligt att begära 

en extra hög avgift i de fall där båten ligger kvar på land ett par säsonger, och ifrågasätter varför 

detta bestraffningssystem behövs, och vad Klubben uppnår med detta. 

Avgiften hänförs till ett tidigare årsmötesbeslut för att öka tillgängligheten på uppläggningsplatser. 

Förslag om ändring skall lämnas som motion till styrelsen inom utsatt tid före ordinarie årsmöte 

eller ordinarie föreningsmöte. 

 

Förändrad avgift: 

Avgift vid kranlyft ej sjösättnings-/upptagningsdag 1150:- 

Detta för att möjliggöra en ersättningen till den kranföraren som jobbar extra med 500:- mot 

tidigare 300:-, detta är beskattningsbar ersättning där klubben även betalar sociala avgifter på 

ersättningen.    

 

I övrigt oförändrade avgifter 2020, bilaga 11a 

 
Sektionsledare, styrelse och vissa funktionärer i föreningen erhåller en schablonersättning på 500 kronor 

för insats / drivmedel mm. Överstigande kostnader ersätts mot inlämnad reseräkning. 

 

Ovan avgivna ändringar av avgifter och ersättningar godkändes av stämman. 

 

Stadgeändring § 1, bilaga 9b 

Stadgeändring görs för att uppfylla de krav som Skatteverket ställer på JSS som ideell förening. 

Ändringen godkändes första gång på höstens föreningsmöte.  

Denna ändring godkändes slutgiltigt av stämman. 

 

§ 10 Behandling av inkomna motioner. 

Motion om ökad säkerhet på Rosendala insänd av Rickard Syrén 

Del ett av föreslagen åtgärd att förlänga staketet är redan med i budgeten för 2020. 

Där emot så avslås förslaget till förändring av låssystem till grinden, då byte av grind blir allt för 

kostsamt just nu. 

 

§ 11 Verksamhetsplan, budget och avgifter för det nya verksamhetsåret. 

Redogörelse av Jan-Erik angående budgetposter. 

Kommunen kommer bekosta renoveringen av södra yttre bryggan i Huskvarna och det besparar 

klubben en massa kostnader som vi tidigare budgeterat. 

Där emot så behöver bryggan utanför klubbstugan i Rosendala renoveras/bytas 

Tak över mastskjulen skall byggas 

Renoveringsförslag för klubbstugan med kostnadsförslag kommer tas fram för att redovisas på 

särskilt klubbmöte. 

Munksjöslipen har lite mindre beläggning nu efter branden och inkomsterna är lägre. 

I Jönköping planeras vissa underhålls/förbättringsarbeten på klubbstugan. 

Sjöbo allmänna åtgärder förbättringar är budgeterade 



 

Ungdomssektionen, har budgeterat att köpa en ny större följebåt, ska förhoppningsvis delvis 

finansieras genom bidrag. 

 

Mediagruppen har nått upp i den nivå av intäkter som man eftersträvat. 

Budget och avgifter för det nya verksamhetsåret. Se bilaga 11a och 11b 

 

 

Hans Mörk redogjorde för det nya sättet att jobba med Verksamhetsplanen, där varje sektion finns 

med sina respektive mål under året. 

Denna knyts till hemsidans verksamhetsplan (allmän respektive intern), Bilaga 11c-d 

Lars Tegvall påpekade vikten av att man regelbundet besöker hemsidan. 

 

Om det behövs läggas till någon händelse eller information så är det Lars Tegvall som ska 

kontaktas 

 

Verksamhetsplan, budget och avgifter godkändes. 

             

§ 12 Val av 

för valberedningens förslag se bilaga 12-13.   

a) Sällskapets ordförande för en tid av ett år. 

Val: Per Gemheden 

b) Omval ledamot av styrelsen för en tid av 2 år 

Val: Per Gemheden, Jan-Erik Johansson och Lars Ericson 

c) Omval Suppleant för ett år 

Val: Ralf Lilja och Tomas Carlson 

Godkändes av stämman 

 

§ 13 Val av revisorer 

en suppleant för en tid av ett år. 

Val: Eva Petersson 

Godkändes av stämman 

 

§ 14 Val av valberedning 

Ledamöter till valberedningen för en tid av ett år, av vilka en skall utses som ordförande. 

Val: Peter Fast vald till att leda valberedningen i samarbete med styrelsen. 

Godkändes av stämman 

 

§ 15 Övriga frågor 

Lennart Broman efterlyser ett sätt att kunna få ta del av alla bilagorna till kallelsen. 

Bör kunna sändas med som bilagor till det mejl som går ut till alla i klubben via Bas-K alternativt 

hållas tillgängligt på klubbens hemsida. 

Årsmötet beslutade att ge styrelsen i uppdrag att hitta en bra metod inför nästa år. 

 

Munksjöslipen, fråga om när klubben måste lämna. 

Det är troligen så att Klubben måste lämna området tidigast 2024. 

Just nu förlängs arrendet med ett år i taget. 

 

Angående Huskvarna hamn 

Tekniska kontoret kommer att börja renovera södra yttre bryggan under mars. 

Uno Johansson har tillverkat soffor som ska monterats när det är klart. 

Inre bryggans renovering kommer att dröja något eftersom det drar med sig en del, man vill försöka 

få plats med mera cykelbana bland annat. 

 

 



 

 Rosendala 

Servicebrygga måste renoveras och ev. planeras en sjömack med sugtömning längs ut på den piren 

mot torrdockan. 

Förslag ska tas fram på att renovera klubbstugan, mögelundersökning genomförd med gott resultat. 

När förslaget är framtaget så ska det redovisas vid ett klubbmöte. 

 

Muddring av hamnar. Det kommer ta ett par år innan detta kommer ske beroende på tillstånd och 

prioriteringar. Kommer troligen igång först 2022. 

 

 

§ 16 Information Jönköping City Race, datum 28:e till 31:a maj 

Samarbete mellan tre båtklubbar JSS/DSB/GBK 

Segling, deltävling Skandinaviska Cupen segling 11:meter One Design 

I samband med dessa tävlingar ordnas prova-på segling i Norra Munksjön men enbart för bokade 

klasser under torsdagen och fredagen. Målet är 500 barn på två dagar.  

Lördag kväll blir det mat och party i klubbstugan, samarbete mellan JSS och DSB 

 

I samband med detta ges många tillfällen att göra sitt medlemsarbete. 

Hjälp kommer behövas för en massa olika saker, kommer upp efter hand på hemsidan. 

 

Det finns en preliminär budget. Sponsring och sålda annonser bör täcka de kostnader som uppstår. 

 

§ 17 Utdelning av förtjänsttecken. 

 

Per Gemheden delade ut följande utmärkelser. 

90-års Jubileumspokal 2019 ges till Urban Stengel och Per Olof Sundeborg 

Calminders fat 2019 ges till Jari Sipilä 

 

Årsmötet avslutades. 

 

 

Vid protokollet   

 

 

 

 

 

Christian Einarson 

 

 

 

 

Justeras av 

 

  

 

 

 

Hans Mörk   Uno Damberg  Uno Johansson 

 


